
Kære bestyrelse, 
 
På det seneste har jeg været i dialog med flere beboere i Fløng som overvejer (jeg selv inkl) at anskaffe sig 
private blødgøringsanlæg til mindskning af kalk i forbrugsvandet.  
 
Eftersom flere og flere vandværk, herunder HOFOR i København, begynder at investere i centrale 
blødgøringsanlæg, ville det være passende at få afklaret om dette bliver overvejet på Fløng Vandværk, 
inden der bliver investeret i sådanne anlæg i private hjem. 
 
Mit spørgsmål er derfor, om dette er noget I allerede har undersøgt? Hvis ikke, vil jeg foreslå, at det bliver 
diskuteret om sådan en undersøgelse skal igangsættes som et punkt under Indkomne Forslag (punkt 6) på 
den kommende generalforsamling. 
 
 


